



MEDRIG BEI NACHT

SKISHOW | NACHTRODELN | NACHTSKILAUFLAUF

25.12. | 30.12. | 05.02. | 12.02. | 19.02. | 26.02. | 05.03.
Tourencup

Sobald die Dämmerung einsetzt, beginnt das Programm auf der Medrigalm. Zu Beginn des Abends startet die „Night-Show“ der Skischule See, mit spektakulären Einlagen des Freestyle-Teams. Die Skischulkinder, Skilehrer und weitere Akteure bieten eine spannende Show am Berg. Danach findet im Panoramarestaurant ein Hüttenabend mit DJ Walli statt. Wer sich lieber selbst sportlich betätigt, kann sich auf den Pisten beim Nachtskilauflauf und Nachtrodeln austoben.

PROGRAMM

19:15 UHR:	Bergfahrt
19:15 - 21:00 UHR:	Nachtskilauflauf
19:15 - 23:00 UHR:	Nachtrodeln (nur bei entsprechender Schneelage)
21:00 - 23:00 UHR:	Hüttenabend mit DJ Walli
21:15 UHR:	Nightshow der Skischule See
23:00 UHR:	Letzte Talfahrt mit der Gondel

KOSTEN:

Erw. 20 Euro | Kind (8-16 J.) 14 Euro – kostenlos mit einem 4-Tages-Skipass (oder mehr) der Skischaukel Kappl & See

Paznaun – Alpine Moments





MEDRIG BY NIGHT

SKISHOW | NIGHT TOBOGGANING | NIGHTSKIING

25.12. | 30.12. | 05.02. | 12.02. | 19.02. | 26.02. | 05.03.
Tourencup

As soon as dusk falls, the programme on the Medrigalm begins. The „Night Show“ of the See Ski School starts at the beginning of the evening, with spectacular performances by the freestyle team. The ski school children, ski instructors and other actors offer an exciting show on the mountain. Afterwards, there will be a mountain lodge evening with DJ Walli in the Panoramarestaurant. Those who prefer to do their own sports can enjoy night skiing and night tobogganing on the slopes.

PROGRAMME

07:15 PM:	Ride up
7:15 – 9:00 PM:	Night skiing
7:15 – 11:00 PM:	Night tobogganing (only if there is enough snow)
9:00 – 11:00 PM:	Mountain lodge evening with DJ Walli
9:15 PM:	Night Show by the See Ski School
11:00 PM:	Last descent with the cable car

COST:

adults 20 Euro | children (8-16 yrs.) 14 Euro – free with a 4-day ski pass (or more) from the Ski Area Kappl & See

